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Vragen van het lid Van Nispen (SP) aan de Minister van Justitie en Veiligheid 
over de verkoop van verboden nepvuurwapens (ingezonden 13 april 2018). 

Vraag 1
Is inmiddels duidelijk in hoeverre de campagne van de politie ouders en 
kinderen bewust te maken van de risico’s van neppistolen heeft geholpen of 
dat er meer nodig is?1 Zijn de incidenten met speelgoedwapens toe- of 
afgenomen? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 2
In hoeverre deelt u de mening dat het een zeer onwenselijke situatie is dat 
verkoop en bezit van nepvuurwapens op grond van de Speelgoedrichtlijn is 
toegestaan, terwijl het dragen van dezelfde nepvuurwapens op grond van de 
Nederlandse wapenwetgeving verboden is?2 Kunt u uw antwoord toelichten 
en daarbij ingaan op de incidenten die mede daardoor kunnen worden 
veroorzaakt?3 

Vraag 3
Welke mogelijkheden zijn er teneinde recht te doen aan het verbod in de Wet 
Wapens en Munitie door verkoop en bezit van nepvuurwapens aan banden te 
leggen? 

Vraag 4
Indien er geen mogelijkheden zijn de verkoop en het bezit aan banden te 
leggen, bent u dan bereid zich in te zetten voor het creëren van dergelijke 
mogelijkheden? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Wat is het Nederlandse verkoopbeleid aangaande nepvuurwapens? In 
hoeverre is het bijvoorbeeld verplicht om potentiële consumenten in te 
lichten over specifiek het verbod van het dragen van nepvuurwapens? Wat 
kan worden ondernomen tegen verkopers die zich niet aan het verkoopbeleid 
houden?

1 https://www.volkskrant.nl/binnenland/politie-vaker-geconfronteerd-met-
speelgoedwapens~a4261130/

2 https://www.politie.nl/themas/nepvuurwapens.html#alinea-title-zijn-nepvuurwapens-verboden
3 https://vlaardingen24.nl/nl/nieuws/112/politie-lost-waarschuwingsschot-bij-aanhouding/21015
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